
  

 

       

Referat fra styremøte nr. 5, Mandag 8. Mai  2023 
 
 

Sted:  Allum 

Tid:  kl. 18.30  
 
Hovedstyret og utvalgsledere til stede. 
 
 Bjørn Komma, Håkon Torsvik, Tom Mangelrød, Nils H Berge, Bjørn Myrholmen, 

Ole Grønnerød, Camilla Grimsæth, Liv A Myrholmen, Svein E Komma, Nina 

Holm.                                              
 
Forfall:                            

 
Fiskeutvalget            Christopher Lyngedal 
Baneutvalget              Svein E Komma                            
Ungdomsutvalget      Nina Holm  
Kvinnekontakt            Camilla Grimsæth 
Publisering / pr.         Isak Magnus Mikalsen                 
                                      Liv A Myrholmen                          
Jaktutvalg.                   Ole Grønnerød  
Vara.                             Bjørn Myrholmen  
                                      Nils H Berge 
 

Saksliste: 
Sak 17 /23. Godkjenning av referat fra forrige møte og innkallelse til april-møte.     
Sak 18 /23. Referatsaker 

• Antall medlemmer pr 04.mai-23: 565stk, økning på 10stk 
• Innkjøp av kniver til premiering, det kjøpes inn 50 stk. av typen Alder 76. 

 
Sak 19 /23. Rapport fra utvalgene. 

Fiskeutvalget. 
      Ønsker bom nøkler til Allum tjønna, spørsmål om grupperabatt           
      for spesielle brukergrupper, 50% må kjøpe kort. Gapahuken på    
      Lauvesetra er startet bygget, ny dugnad der 23/5. 
      Vi har fått tilgang til laksefiske i Holmfoss med båt, uten kostnad    
      med 2 stenger. Håkon skal kontaktes før det fiskes, for avtale. 

 
Jaktutvalget. 
Tine hadde sporkurs med 10 stk. det gikk veldig bra. Geir Arne 
har blod til sporkursene. Øystein Allum skal ha ringtrening, dato 



  

 

kommer. Det er ønske om nye spordommere og noen som tar 
over etter Bjørn. Mulig nytt jegerkurs. 

  
Ungdomsutvalget. 
Hagleskyting 19/4 der møtte det opp 15-20 ungdommer, veldig 
bra. Hedrum ungdomsskole var på haglebanen og i Allumtjønna 
den 4. mai med ca 50 stk deltagere. Meget gode tilbakemeldinger. 
Det skal være fiske i Allumtjønna og hagleskyting den 31/8. 
 
 
Kvinnekontakt 
Det er 13 stk påmeldte til skyting. 
Det vil bli en mulighet til å få rabatt fra Brynje, det blir en «Brynje» 
kveld tidlig høst. Dato bestemmes på juni møte. 
 
PR utvalget  
Holder på med de foretakene som skal ha reklameskiltene.  
 

Baneutvalget. 
4 dugnader er utført på haglebanen, service er tatt på ca. 
halvparten av kasterne. Første skyting var det litt lite folk, men 
kastene virket bra, en kaster er flyttet til bedre stand. 
Det blir Nordisk stevne den 4/6 og Elgbane førstkommende helg. 
Nytt nettverk er satt opp på lerduebanen, og tomta er målt opp. 
Bør vi prøve et stevne med jegertrapen? 
 

 
                            Håkon lage et skjema som alle utvalg skal bruke som standard   

                           aktivitetsrapport, klart til neste styremøte. 
 
 

    
Neste Møte: 16. juni kl 17.30 på hytta til Nils, da blir det sommeravslutning 
samtidig. 
                                         
 
Møte hevet: Kl 21.                           Referent: Tom Mangelrød 
 
Vedlegg: Kvinner, Fisk, ungdom. 

    
 


